
  

Alkmaar, 18-09-2024 

Schriftelijke vragen in het kader van art. 42 RvO Alkmaar.    

Aan het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar 

De Kledingbank Noord Holland Noord, 

een noodzakelijke voorziening voor minima, deel 2. 

Geacht college, 

Van het bestuur van de Kledingbank en ook uit uw antwoorden van 2 juli j.l.  op onze art. 42 vragen 

(van 5 juni j.l.)  vernamen we dat de gemeente geen hulp gaat bieden aan de Kledingbank om 

vervangende ruimte te vinden. Daarom willen wij het college aanvullende vragen stellen. 

Ter informatie het volgende: 

Het college meldt dat de gemeente verantwoordelijk is voor het armoedebeleid, dat kleding een 

basisbehoefte is en dat het gebrek aan kleding een teken van armoede kan zijn. Toch blijkt uit het 

negatieve, afhoudende antwoord van het college dat zij niet van plan is steun te verlenen aan de 

kledingbank om te zorgen dat zij adequate huisvesting vindt per 1 januari 2025. Ook het bestuur van 

de Kledingbank, die met u in gesprek is geweest, heeft geen enkele steun van u gehad bij de 

zoektocht naar vervangende ruimtes per 1 januari 2025.  

En dat terwijl zij voorziet in de behoefte aan kleding van 1100 minima per jaar uit de regio Alkmaar. 

De kledingbank voorziet in die behoefte door max 1 keer per maand 10 kledingstukken aan te bieden 

voor € 5,-. Het college noemt ook andere mogelijkheden voor minima, nl. het gebruik van de 

AlkmaarPas en tweedehands kledingwinkels. We kunnen melden dat de AlkmaarPas gebruikt wordt 

om in de Kledingbank kleding aan te schaffen en dat tweedehands winkels veel duurder zijn dan de 

Kledingbank en dus meestal onbetaalbaar voor de minima. Er is voor veel minima geen alternatief 

voor de Kledingbank. 

Tot nu toe is er nog geen zicht op een oplossing voor het tijdelijke huisvestingsprobleem van de 

Kledingbank. Tijdelijk, wellicht voor drie jaar, want er zijn gesprekken met de voedselbank om te 

zoeken naar een gezamenlijke locatie.  

U meldt (in uw beantwoording van onze art. 42 vragen) dat huisvesting van de kledingbank een 

regionaal vraagstuk is en dat u gezamenlijk wilt optrekken. Dat vinden wij een terechte stellingname, 

gezien het feit dat de gebruikers van de kledingbank uit de hele regio komen. 

Het afwachten lijkt nu echter wel te moeten stoppen.  

Op de volgende vragen, die wij aan u richten als grootste, leidende gemeente in de Regio Alkmaar, 

willen wij graag antwoord. 

Omdat u in uw antwoord van 2 juli meldde dat u voor w.b. de huisvesting van de kledingbank 

gezamenlijk met de regiogemeentes wilt optrekken, gaan de volgende vragen zowel over de situatie 

in de gemeente Alkmaar als over de situatie in Dijk en Waard, Heiloo en Bergen. Als Alkmaarse fractie 

kunnen wij geen vragen stellen aan de andere regio gemeentes. U, als verantwoordelijke 

centrumgemeente kan dat, menen wij, wel. 



1. Welke gebouwen van de gemeentes Alkmaar, Dijk en Waard, Heiloo en Bergen staan er nu 

leeg? 

2. Kan het college per leegstaande locatie aangeven wat het doel is van die leegstand in de 

Regio Alkmaar. Zo nee, waarom niet. 

3. Graag per gebouw willen we weten hoe lang de verwachte leegstand is. 

4. Betreffende de leegstand van schoolgebouwen: is het college het met ons eens dat het risico 

dat nu leegstaande schoolgebouwen allemaal tegelijk in gebruik moeten worden genomen, 

klein is. Zo nee, graag uitleg. 

5. Na aanvang van het schooljaar is duidelijk hoeveel leerlingen er zijn en hoeveel ruimte een 

school nodig heeft. Zou een tijdelijke verhuur aan de kledingbank, bij een leegstand, deels of 

geheel, dan niet een optie zijn. Zo ja, graag uitleg. Zo nee, waarom niet. Graag overleg 

hierover met schoolbesturen. 

6. Wil het college in gesprek gaan met besturen/beheerders die de tijdelijk leegstaande 

gebouwen beheren of in reserve houden, met de vraag ze tijdelijk ter beschikking te stellen 

aan de Kledingbank. Zo nee, waarom niet. Zo ja, kunt u aangeven welke stappen u samen met 

de Kledingbank gaat zetten. 

7. Wilt u de besturen/beheerders ondersteunen bij het eventuele gebruik door de voedselbank, 

van hun leegstaande panden. 

8. Zouden op basis van de verkregen informatie, een deel van de leegstaande 

(school)gebouwen tijdelijk door de kledingbank kunnen worden gebruikt?  

Aan uw belofte dat u ons op de hoogte houdt van relevante ontwikkelingen, willen we u graag 

houden. En we hopen op een snel antwoord want de tijd dringt. 

 

Voor nadere informatie: http://www.kledingbanknoordhollandnoord.nl 

 

Hartelijke groet, 

Rigo Wijdoogen, fractievoorzitter SP 

 

http://www.kledingbanknoordhollandnoord.nl/

